



Disc Brake Quiet

***Stops Brake Squeals
and Squeaks***

***Elimine les Crissements et
les Grincements des Freins***

118 mL No. 75016

CRC Disc Brake Quiet is specially formulated to dampen the vibrations that cause disc brake noise. It forms a water-resistant, high temperature film that will absorb noise and quiet disc braking.

DIRECTIONS: *Read entire label before using this product.*

For best results, make sure pads are clean and free of debris. Not for use with shimmed pads.

1. Apply liberally to the steel back of each pad. Spread evenly over entire surface. CRC Disc Brake Quiet should not be applied to brake lining. 2. Allow to set for 10 minutes. May install while still tacky. Replace cap after using.

KEEP AWAY FROM CHILDREN

OUTBOARD-EXTÉRIEUR



INBOARD-INTÉRIEUR

Le **CRC Disc Brake Quiet** a été spécialement conçu pour amortir les vibrations qui causent le bruit des freins à disque. Il forme une pellicule résistante à une température élevée et à l'eau, qui absorbe le bruit et rend les disques de frein silencieux.

MODE D'EMPLOI : *Lire la notice avant d'utiliser ce produit.*

Pour obtenir de meilleurs résultats, vérifier que les plaquettes sont propres et exemptes de saletés. Non compatible avec les plaquettes à cale.

1. Appliquer généreusement sur l'acier à l'arrière de chaque plaquette. Étendre uniformément sur toute la surface. Il ne faut pas appliquer CRC Disc Brake Quiet sur la garniture de frein. 2. Laisser reposer pendant 10 minutes. Peut être installé même si c'est encore collant. Remettre le capuchon lorsque terminé.

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

©2010 CRC Canada Inc., 1246 Lorimar Drive
Mississauga, Ontario L5S 1R2
800-521-3168 (Technical Information)

Made in U.S.A./Fait aux É.-U.
CRC#562A/C
10A

